
Åryds Samhällsförening 
Protokoll fört vid styrelsemöte 230124  org.nr 802453-3708

Närvarande: Malin Andersson, Sabine Schaarschuch, Margaretha 
Bertilsson, Nathalie Stjärned, Claes Lissing och Lenny Gustinger.

 
§ 1 Ordförande Malin Andersson hälsade alla välkomna och förklarade mötet 

öppnat. 
Mötets 
öppnande

§ 2 Närvarande: se ovan Närvarande

§ 3 Nathalie valdes till justerare för protokollet. Val av justerare

§ 4 Dagordningen godkändes. Godkännande 
av dagordning

§ 5

§6

Protokollet från senaste mötet lades till handlingarna.

Föreningens ekonomi i dagsläget är 35137kr. Då är avgifter för swish och 
årsavgift för konto på Swedbank avdraget.

Föregående 
protokoll

Ekonomi

§ 7 Lokalen är slut besiktigad och godkänd av Vidinge Hem. Om man är 
intresserad av att hyra lokalen är det Vidinge Hem man kontaktar. 

Avslut av 
Cafélokalen

§ 8

§9

Utvecklingsstöd från Växjö kommun på max 35000 kr kan sökas för 2023 
och samhällsföreningen har för avsikt att söka och detta är några förslag på 
evenemang.  Vi tar tacksamt emot fler idéer/förslag!
Bagageluckeloppis med kaffeservering i hembygdsstugan.
Våffeldag
Midsommarfirande vid Kvarnen
Föreläsningar 
Ny HLR-kurs för de som inte hade möjlighet att delta förra året.
Valborgs firande?

Emma på biblioteket ordnar återigen den populära tipsrundan med start på 
Masugnen och avslut på biblioteket under Earth week.(Sista veckan i Mars)

Vi hoppas på att någon vill engagera sig i en energi- och klimatgrupp i Åryd 
med omnejd. Någon/några som brinner för dessa frågor och kan tänka sig att 
sprida sina kunskaper i byn? I så fall kontakta oss gärna i 
Samhällsföreningen.

Utvecklingsstöd

 

Earth Week

Energi och 
klimat

§10 Ishalkan som slog till i december mellan Åryd och Risinge kom upp till 
diskussion. Vi kontaktar Peab som ansvarar för sträckan för att se om vi kan 
påverka deras arbete när det kommer till halkbekämpningen samt 

Ishalka
Röjning av sly



kommunen kommer kontaktas igen vad gäller röjning av sly på 
Fridhemsområdet.
Frågan är ställd men ingen åtgärd har vidtagits ännu. Det ligger mycket 
nedfallna större träd och är allmänt igenvuxet vilket vildsvinen tycker om. 
Vore bra om det kunde gallras upp i det närmsta.

§11 Frågor ställs av ordförande inför omval/nyval av styrelsemedlemmar 2023.
Vid intresse av att ingå i styrelsen eller engagera sig på annat sätt kontakta 
gärna föreningen via någon i nuvarande styrelsen, föreningens facebooksida 
eller mail arydssamhallsforening@gmail.com. Inbjudan kommer att sättas 
upp på anslagstavla, läggas upp på facebooksida samt en sammanfattande 
årsberättelse från samhällsföreningen. 

Inför årsmöte 
2023

§12

§13

Livbojarna kommer att sättas upp till våren, en vid båtbryggan och en vid 
båtrampen.

Hjärtstartaren har använts och den ska återställas inom kort.

Livbojarna

Övrigt

§14

§15

Nästa styrelsemöte och äger rum i hembygdsstugan den 1/3 kl 18:30

Årsmöte kommer även det att hållas i hembygdsstugan den 19/4 kl 18:00
Välkomna!

. Ordförande förklarade mötet avslutat och tackade för allas närvaro.

Nästa möte och
Årsmöte

 Mötets 
avslutande

Åryd, dag som ovan

 
…............................................ ….................................................
Sabine Schaarschuch, sekreterare Malin Andersson, ordförande

mailto:arydssamhallsforening@gmail.com


……………………………….
Nathalie Stjärned, justerare


